

**PEMETAAN MATLAMAT PENDIDIKAN INSTITUSI VS. OBJEKTIF PENDIDIKAN PROGRAM (PE0)
&
MATLAMAT PENDIDIKAN INSTITUSI VS. HASIL PEMBELAJARAN PROGRAM (PLO)**

PROGRAM: SARJANA MUDA SAINS KEMASYARAKATAN DALAM ANTROPOLOGI DAN SOSIOLOGI DENGAN KEPUJIAN

PTJ: PUSAT PENGAJIAN SAINS KEMASYARAKATAN

a) Pemetaan PEO - IEG

PEO	PENYATAAN PEO	PEMIKIR <i>THINKER</i> (T)	SEIMBANG <i>BALANCED</i> (B)	KEUSAHAWANAN <i>ENTREPRENEURIAL</i> (E)	ARTIKULASI <i>ARTICULATE</i> (A)	HOLISTIK <i>HOLISTIC</i> (H)
		IEG1	IEG2	IEG3	IEG4	IEG5
PEO1	Melahirkan graduan yang mempunyai ilmu antropologi dan sosiologi yang tinggi dan dapat menggunakan ilmu ini dalam bidang kerja mereka.	✓	✓			
PEO2	Melahirkan graduan antropologi dan sosiologi yang mempunyai standard etika yang tinggi, bertanggungjawab dan mempunyai kemahiran komunikasi yang baik.		✓		✓	✓
PEO3	Mentransformasikan pengetahuan antropologi dan sosiologi untuk membentuk dan melestarikan kesejahteraan sosial.			✓	✓	✓
PEO4	Melahirkan graduan antropologi dan sosiologi yang mempunyai kemahiran digital dan numerasi.	✓	✓			

Pemetaan PLO - IEG

PLO	DOMAIN MQF 2.0 (2024)	HASIL PEMBELAJARAN PROGRAM PROGRAM LEARNING OUTCOMES, PLO	ELEMEN IEG IEG ELEMENT	
PLO1	Pengetahuan dan Pemahaman	Memiliki ilmu, pemahaman dan kemahiran yang tinggi dalam bidang antropologi dan sosiologi.	IEG1	BERFIKIR (<i>THINKING</i>)
PLO2	Kemahiran Kognitif	Menunjukkan kemahiran kritikal dan analitikal dalam mengaplikasikan ilmu antropologi dan sosiologi kepada isu, permasalahan dan fenomena sosial.	IEG1 IEG2	BERFIKIR (<i>THINKING</i>) SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)
PLO3	Kemahiran Praktikal	Menunjukkan kemahiran praktikal dan teknikal untuk merekabentuk, menjalankan dan menilai penyelidikan sains sosial.	IEG1 IEG2	BERFIKIR (<i>THINKING</i>) SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)
PLO4	Kemahiran Interpersonal	Boleh bekerja secara berpasukan dan bertanggungjawab dalam melaksanakan tugas yang diberikan.	IEG4	ARTIKULASI (<i>ARTICULATE</i>)
PLO5	Kemahiran Komunikasi	Mempunyai kemahiran berkomunikasi secara berkesan dalam bentuk lisan dan bertulis.	IEG4	ARTIKULASI (<i>ARTICULATE</i>)
PLO6	Kemahiran Digital	Mempunyai kemahiran menggunakan teknologi maklumat dan komunikasi (ICT) untuk menyokong tugas yang diberikan.	IEG2	SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)
PLO7	Kemahiran Numerasi	Mempunyai kemahiran pengiraan dan numerasi untuk menyokong tugas yang diberikan.	IEG1	BERFIKIR (<i>THINKING</i>)
PLO8	Kepimpinan, Autonomi dan Tanggungjawab	Menunjukkan keupayaan dan kemahiran kepemimpinan yang cemerlang.	IEG5	HOLISTIK (<i>HOLISTIC</i>)
PLO9	Kemahiran Personal	Menunjukkan keupayaan pembelajaran sepanjang hayat untuk pembangunan diri dan kerjaya.	IEG5	HOLISTIK (<i>HOLISTIC</i>)
PLO10	Kemahiran Keusahawanan	Menunjukkan kemahiran keusahawanan sosial yang bersesuaian dalam kehidupan.	IEG3	KEUSAHAWANAN (<i>ENTREPRENEURIAL</i>)
PLO11	Etika dan Profesionalisme	Menghayati dan mempraktikkan nilai yang murni serta mempunyai nilai etika yang tinggi dalam melaksanakan tugas yang diberikan.	IEG2	SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)